



February 14, 2025

To our valued BUNN Customers:

Over the past few months, we have experienced a significant devaluation of the Canadian dollar. While we remained hopeful that this would be a short-term situation, there are currently no indications of improvement.

Despite our best efforts to absorb and mitigate these costs, we must implement a price adjustment for 2025. Effective April 1, 2025, pricing across most of our product line will increase. Updated pricing will be sent out on or before March 1, 2025.

To support our customers during this transition, all orders placed with BUNN Canada for immediate shipment on or before March 31, 2025, will be honoured at current pricing. All other orders will be subject to the new pricing as of April 1, 2025.

We appreciate your understanding and continued support of BUNN and our beverage equipment products.

A handwritten signature in black ink, appearing to read "Dave Ovenell", with a stylized flourish at the end.

Dave Ovenell
Vice President Sales and Service
Bunn-O-Matic Corporation of Canada



14 février 2025

À nos précieux clients BUNN :

Au cours des derniers mois, nous avons connu une dévaluation importante du dollar canadien. Bien que nous gardions espoir qu'il s'agisse d'une situation à court terme, rien n'indique actuellement une amélioration.

Malgré tous nos efforts pour absorber et atténuer ces coûts, nous devons mettre en œuvre un ajustement de prix pour 2025. À compter du 1er avril 2025, les prix de la plupart de notre gamme de produits augmenteront de 5 %. Les prix mis à jour seront envoyés au plus tard le 1er mars 2025.

Pour soutenir nos clients pendant cette transition, toutes les commandes passées auprès de BUNN Canada pour une expédition immédiate au plus tard le 31 mars 2025 seront honorées au prix actuel. Toutes les autres commandes seront soumises au nouveau prix à compter du 1er avril 2025.

Nous vous remercions de votre compréhension et de votre soutien continu envers BUNN et nos produits d'équipement pour boissons.

A handwritten signature in black ink, appearing to read "Dave Ovenell".

Dave Ovenell
Vice-président Ventes et service - Canada
Bunn-O-Matic Corporation of Canada



BUNN.COM

5020 Ash Grove Drive, Springfield, IL 62711 USA • (800) 637-8606 • +1 (217) 529-6601
USA • CANADA • MEXICO • BRAZIL • UNITED KINGDOM • CHINA